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Trondheim 07 oktober 2020 

 

Referat ZOOM styremøte torsdag 01 oktober (17,00)  
 

Møtt: Stian Grimseth, Børge Aadland, Asta Rønning Fjærli, Tryggve Duun, Randi Schei. 

Varamedlemmer: Kjell Olav Lundberg, Kristin Solbakken 

Ansatte: Generalsekretær Arne Grostad 

 

Gjennomgåelse av referat fra styremøte nr 6. 11 august 2020. 

 

Approberinger/flytting av stevner: 

Kvadraturen VK 20.08.2020:  

20.08.2020: Flytting av stevne fra mandag 07.09 flyttes til lørdag 12.09. Kl 12,00 

20.08.2020: Flytting av stevne fra mandag 05.10 flyttes til lørdag 25.10 Kl 12,00 

20.08.2020: Flytting av stevne fra mandag 02.11 flyttes til lørdag 31.10. Kl 12,00 

Larvik AK  

25.08.2020: Flytting av stevne fra 9 september til lørdag 12 september kl 11,00 Stavernhallen 

AK Bjørgvin: 

12.09.2020: Flytting av stevne fra 16 september til lørdag 26 september kl 12,00 Bergenshallen 

Leangen AK: 

05.09.2020: Approbering av stevne lørdag 12 september kl 12,00 MaxPuls Trondheim 

Lenja AK: 

12.09.2020: Approbering av stevne lørdag 12 september kl 12, 00 Klubblokalet. 

Nidelv IL: 

12.09.2020: Approbering av stevne lørdag 23 september kl 18, 00 Tempebanen. 

NVF  

11.09.2020: Approbering av stevne fredag 18 september kl 14,00 digitalt fra Dubai 

Trondheim AK: 

19.09.2020: Flytting av stevne fra 23 september til lørdag 30 september kl 18,00 Lademoen 

Hitra VK: 

23.09.2020 Flytting av stevne fra 30 oktober til onsdag 28 oktober kl 18,00 Sandstad. 

 

Andre referatsaker: 

 

18.09.2020 Videresendt NIFs kursinformasjon vedr kontrollutvalgs arbeide til NVFs kontroll 

komite.  Webinar torsdag 24 September 2020. 

 

Referatsaker siden siste styremøte: 
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18.09.2020 Videresendt NIFs kursinformasjon vedr valgkomitéens arbeide til NVFs valg 

komite.  Teams Onsdag 7 oktober 2020. 

 

29.09.2020: Mottatt brev fra IWF. 

 

Dear President, Dear General Secretary. 

 

We hope this letter finds everyone in great health. 

We would like to kindly inform you that by prioritizing the health and safety of the delegates of 

our Member Federations the IWF Executive Board decided to move the Electoral Congress 

from January 2021 to March 2021. Due to the unpredictable situation of the COVID-19, the 

Executive Board will continue to closely monitor the situation of the pandemic and in case there 

are any further changes we will inform all Member Federation immediately.  

 

Yours sincerely, Ursula Garza Papandrea IWF Interim President, 

Mohammed Jalood IWF General Secretary. 

 

Sak 65/20 Økonomi 2020.  (Sak 59/20) 

 
1. Regnskapsstatus. Som følge av pandemien vil mesteparten av budsjettert mesterskapsmidler 

ikke bli benyttet i 2020. De vil bli overført til 2021, noe som er uproblematisk iflg regnskapsfører.  

 

2. Avventer utlysningen til regionene vedr søknad om midler i 2021inntil en har regnskapsstatus 

ved nyttår. Mange har ikke hatt aktiviteter i 2020 og sitter dermed på mesteparten av tildelingen 

fra 2020. 

 

3. Innstilling fra AU vedr NVFs fremtidige administrasjon. Sak 70/20:  

Innhentet tilbud for eventuelt 1 ansatt med kontor ved Ullevål (10 m2) kr 50 000,-./år 

 

4. Krav om underslagsforsikring i SF 

Idrettskretsene er på denne saken sammen med NIF. Vi har bedt om tilbud på forsikring pr. 

idrettskrets. Kommer tilbake når vi har noe mer konkret å komme med. 

 

Sak 66/20 Orientering fra utvalgene.  (Sak 60/20) 

 
ANTIDOPING UTVALG (ADU) 

Orientering av leder Kristin Solbakken. 

Sjekke noen navn vedr RU ifm NM 5 kamp. 

Venter på innkalling fra ADNO ift fornying av Rent Særforbund. 

 
SPORTSUTVALG (SU)  

Orientering ved leder Børge Aadland 

SU hadde møte siste uke hvor temaet var: 

Gjennomgang treningssamlingene og landslagsutøverne. 

 

Nordisk senior. 

Hvorvidt det blir fysisk avholdelse i Danmark eller digitalt, avgjøres 1 november. 

En gjennomgang av aktuelle utøvere viser at nivået blant mennene er svakere enn blant kvinnene. 

Det forventes derfor at uttaket vil speile dette. 

 

Ordinær saksliste 
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Nordisk ungdom og junior. 

Mesterskapet er tildelt Norge og skal arrangeres i Stavern. En avgjørelse om det kan arrangeres 

fysisk er satt til 21 november. Trenden på seniornivå med gledelig god fremgang blant jentene 

gjelder også for ungdom og junior. Dessverre er seniortrenden med et svakere nivå blant guttene 

på ungdom og junior en utfordring med hensyn til antall deltakere som forventes å kvalifisere seg. 

Ettersom mesterskapet holdes i Norge vil SU vurdere å ta med utøvere som ligger nært opp mot 

kvalifiseringskravet, på samme måte som kravet til nordisk senior i 2019 ble redusert med 10 

sinclair-poeng for både damer og herrer. 

 

Ungdoms- og juniorsamlinger. 

Her er kvantiteten og kvaliteten høyere blant jenter enn bla gutter. Treningene rundt omkring i 

klubbene blant for jentene virker å være bedre enn blant guttene. Dette gjenspeiles også i 

utviklingen av nivået for jenter som aldri før har vært bedre, mens nivået blant guttene nå er på 

det laveste på svært mange år. Den videre utviklingen ut 2020 vil her få direkte konsekvenser for 

antallet gutter og dermed kjønnsbalansen på samlingene. 

 

Det har hittil i år vært mange landslagssamlinger for ungdom/junior og det har blitt utrykt at de 

har vært gode med trener Zygmunt. 

 

Krav til representasjon i mesterskap 2021. 

SU gjør en justering slik at det blir noe enklere å kvalifisere seg for de yngre i kategoriene, 

eksempel 18 - 20 år. Ellers stort sett samme krav som 2020 bortsett fra kvinner sine krav som 

justeres litt opp. 

 

November evaluering vedr sportslig administrasjon inkludert trener. 

I en bred evaluering vil denne bestå av både den sportslige administrasjon-organiseringen samt 

landslagstrener. Her er ønskelig at en også måtte inkludere erfaringene med de klubb besøkene 

som har vært gjennomført med trener. SU poengterer at at det å ha en landslagstrenerfunksjon er 

viktig  

 

Utviklingstrapper: 

Det skal undersøkes nærmere om hvilke nasjoner som benytter seg av slike og hvordan de er lagt 

opp. SU gikk i gjennom utviklingen til flere av våre beste utøvere de siste 15 årene for begge 

kjønn.  

 

Elitestevne i Norge. 

For å tilby utøverne som har lagt ned mye trening ift en deltakelse i EM senior, som er utsatt, vil 

det arrangeres et elitestevne nasjonalt. Det skal jobbes med sponsorer og pengepremier. 

Når noe er mere på plass vil en utlysning av arrangør kunngjøres. Styret ga tilslutning til at SU 

jobber videre med dette og at en setter opp et nivå ift pengepremier og kriterier for disse. 

 
TEKNISK UTVALG (TU)  
Orientering fra leder Tryggve Duun. 

 

Digitale etterutdanningskurs dommere. 

Modul I  (feil utførelse) og Modul II (bekledning) er opprettet og godkjent i Idrettskurs.no. Begge 

disse kursene er avholdt en gang og deltakerne lagt inn. 

 

Digitalt dommerkurs. 

Innmeldte behov for dommerkurs gjør at TU ved Tryggve Duun arrangerer et nasjonalt dititalt 

dommerkurs 10-12-17 (ettermiddager) november 2020. 

Kurset legges inn i Idrettskurs.no og deltakerne melder seg på via Min Idrett. Maks grense 15 stk. 

 

NVFs resultatbase. 

Det har vært møte med Geir Amund Hasle og Andre Waatevik vedr det arbeidet som startet for en 

god stund siden med å «modernisere» resultatdatabasen, bla i bestefall at resultatene kan legges 
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direkte inn av de som arrangerer stevner. Konklusjonen ble at en vil prøve å få til en pilot i løpet 

av 2020. 

Digitale mesterskap og stevner. 

Det har vært kontakt med internasjonale kapasiteter ift hvordan arrangere digitale stevner. TU 

ønsker at kunnskapen om dette muligheten for å arrangere stevner må komme inn i klubbene. 

 

Digitale verktøy. 

Det etterlyses at det burde ha vært flere lisenser (Zoom) som bedre muliggjør bruken at det 

digitale utstyret. En ser at en test og opplæring av bruken av det digitale utstyret som nå er i 

regioner og klubber burde ha vært gjennomført. 

 

Formøter før mesterskap. 

Det vil bli praksis å arrangere formøter før mesterskap som retter søkelyset på arrangørmessing 

informasjon og gjennomgang av de mest elementære oppgavene hos dommerne. 

I denne spesielle tiden benytter en også denne muligheten av å presisere forhåndstiltakene vedr 

koronapandemien. Torsdag 1 oktober kl 20,00 vil dette møtet avholdes ift NM 5 kamp. 
 

ØKONOMIUTVALG (ØU) 
Orientering fra leder Kristin Solbakken. 

Regnskapet for 2020. Her var ikke noe nytt å rapportere. 

 

Orientering fra Generalsekretær: 

Fra møte i NIFs Generalsekretærforum 31 september. 

Mads Andreassen, NIF 

Tema: Statusrapportering 2020 og fordeling av post III 2021 

 

«Ikke brukt» post III 2020  blir overført som følge av Covid-19? 

KUD har bekreftet en slipper å betale tilbake ubrukte midler. 

Omprioritering av midler ok, MEN KUD vil ha en statusrapport på brukte post III midler. 

Spm vedr dette i rapporteringen av forvaltningsordningene som skal innrapporteres til NIF 

innen mandag 5 oktober. 
 

UTDANNINGSUTVALG (UU) 

Orientering fra leder Asta Rønning Fjærli-Arne Grostad 

 

21092020 Generalsekretær meddelte de påmeldte deltakerne på Trener II kurset om at dette blir 

utsatt pga få deltakere som var kvalifisert. Få gjennomførte e-læringskursene som en del av 

kvalifiseringen. 

  

Viser ellers til orienteringen fra Teknisk utvalg ift vedtak om nasjonalt digitalt dommerkurs i 

10-12-17 november.  

 

Topptrener II. 

Stian G har startet utdanningen ved Topptrener II (OLT/NTNU), han refererte til at dette var 

meget lærerikt og at han allerede hadde fått praktisert noe av dette oppimot treningsgruppene. 

 
VETERAN UTVALG (VU) 

Orientering fra leder Børge Aadland 

EM master 2020 utsatt Nederland, vurdere å gjennomføres digitalt. Dvs arrangeres nasjonalt på 

samme tid og sender inn resultatene. Ingeborg Endresen er veteran digitalkontakt. 

Veteranene har meldt tilbake at de var velig fornøyde med NM veteran i Tønsberg 

 
ANLEGGSUTVALG (AL). 

Ikke behandlet. 
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BARNE OG UNGDOMSUTVALG (BU 

Orientering fra leder Randi Schei. Et Skype møte etter forrige møte hva skal gjøres. Nytt møte 

kl 20,00 før NM 5 kamp 

 

Sak 67/20: Aktiv idrett 2020. (Sak 61/20) 

 
Gjennomgang av sportslig plan ut året ved Stian Grimseth.  

: 
Senior: 

Tidspunkt Samling Stemne 

Laurdag 02.10.20-Søndag 

03.10.20 

  NM-5 kamp 

Laurdag 17.10.20   RM 

Onsdag 21.10.20-Søndag 

25.10.20 (evt frå 19.10) 

«EM»-samling i Larvik   

Fredag 30.10.20 til søndag  

01.11.20 

  «EM» erstatning, 

uavklart stad 

Onsdag 18.11.20-Søndag 

22.11.20 

Nordisk meisterskap samling, 

uavklart stad 

  

Fredag 27.11.20-laurdag 

28.11.20 

  Nordisk i 

København 

Laurdag 13.12.20   NM-lag, Naustdal 

Søndag 14.12.20-Tysdag 

16.12.20 

Treningssamling i Naustdal nokre 

dagar etter NM-lag??? 

  

 

 

Ungdom/junior: 

Tidspunkt Samling Stemne 

Laurdag 02.10.20-Søndag 

03.10.20 

  NM-5 kamp 

Søndag 03.10.20-Fredag 

09.10.20 

Treningssamling i Naustdal etter 

NM-5 kamp (Haustferie for mange) 

  

Laurdag 17.10.20   RM 

Torsdag 12.11.20-Søndag 

15.11.20 

Treningssamling, spissa mot NM-U, 

uavklart stad 

  

Laurdag 21.11.20 
 

 NM-U, Tysvær 

Torsdag 03.12.20-søndag 

06.12.20 

 Treningssamling, spissa mot 

Nordisk U/J, uavklart stad 

 

Laurdag 19.12.20-Søndag 

20.12.20 

  Nordisk U/J, 

Stavern 

  Treningssamling i fridagane rundt 

nyttårshelga??? 

  

 

 

Styret ble orientert om utøvere. En ser for seg med fordel at det i større grad genereres samtrening 

ved bruk av digitalt verktøy 

 

Det har blitt avholdt valg ift hvem som skulle kaptein i den aktive gruppen for senior. Valgt ble 

Ine Andersson, vise kaptein Daniel Ronnes. 
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Sak 68/20: Mesterskapene 2020. (Sak 63/20) 
 

Nasjonale mesterskap 

NM ungdom   21 november    Tysvær VK  

Avholdes fysisk. 

 

NM lag seniorer 12 -13 desember    Tambarskjelvar IL 

Avholdes fysisk, arbeide med innbydelsen under utarbeiding. 

 

Internasjonal mesterskap 

1). Nordisk m. for seniorer   27.-28. november  København 

2). Nordisk m. for junior og ungdom  18.-20. desember  Larvik AK  
 

Sak 69/20: Mesterskapene 2021. 

Innkomne søknader ift utlysingen av mesterskap 2021 med frist 1 oktober 2020. 

 

Norgesmesterskap for senior. Lørdag 13 og Søndag 14 Februar. 

Søkere: Spydeberg Atletene,  Vigrestad IK 

Vedtak: Spydeberg Atletene tildeles NM senior i 2021. 

 

Norgesmesterskap veteran med lagfinale. Lørdag 10 April. 

Ingen søkere 

Vedtak: Det arbeides videre med å få en arrangør til mesterskapet, ansvar GS 

Norgesmesterskap for junior med lagfinale. Lørdag 17 April. 

Søkere: Tysvær VK, Vigrestad IK, Tambarskjelvar IL 

Vedtak: Vigrestad IK tildeles NM junior i 2021. (100 års jubileum) 

Norgesmesterskapet for NM 5 kamp. Lørdag 11 og Søndag 12. September. 

Søkere: Larvik AK, Breimsbygda IL 

Vedtak: Larvik AK tildeles NM 5 kamp i 2021 

 

Norgesmesterskap for ungdom med lagfinale. Lørdag 6 November. 

Søkere: Hitra VK 

Vedtak: Hitra VK tildeles NM ungdom i 2021 

Norgesmesterskap for lag. Lørdag 11 og Søndag 12 Desember. 

Spydeberg Atletene hadde dette som sin 2de ønske men ble tildelt NM senior. 

Vedtak: NM lag tildeles senere da en må forvisse seg at den arrangerende klubb deltar i finalen. 
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Sak 70/20: Mesterskapene 2022 

. 

Informasjon fra NIF vedr NM veka 2022: 

De to første årene ble det arrangert i Stavanger-regionen, mens 2020-versjonen (en helg i juni) ble 

gjennomført på Hamar/Stange/Løten/Elverum. I 2021 starter vi også opp med en vintervariant, og 

denne gjennomføres i Trøndelag – nærmere bestemt Stjørdal/Granåsen/Leangen. Sarpsborg er 

arrangør sommeren 2021.Skien ble nylig tildelt NM-veka sommer 20 -27 juni i 2022, og vi ber 

om at de idretter som ønsker å være med der, sender en e-post til Ingrid Haukvik-Jensen –innen 1. 

november 2020. 

Styret diskuterte dette. Er det av interesse å delta? 

 

Vedtak: Det ble bestemte at SU og TU kommer med en innstilling innen 28 oktober 2020 slik at 

et svar til NIF sendes innen satt tidsfrist. 

Sak 72/20: Endringer NIF forvaltningsordningene 

Idrettsstyret i NIF vedtok noen endringer til forvaltningsordningene høsten 2019. Dette innebar blant 

annet vedtak knyttet til utøverdefinisjon, grendefinisjon og organisasjonsmessig nøytralitet. Våren 

2020 ble det gjennomført kartleggingsmøter med alle særforbund. Kartleggingsprosessen identifiserte 

en del sentrale problemstillinger som det er viktig å få avklart. Som en oppfølging av 

kartleggingsprosessen gjennomføres det nå en spørreundersøkelse for å kartlegge særforbundets 

standpunkt i de ulike problemstillingene. 

 

Resultatene fra undersøkelsen vil benyttes som beslutningsgrunnlag når idrettsstyret skal behandle 

dette i sine møter. Frist for å besvare undersøkelsen er mandag 5. oktober kl. 10:00.  

Vedtak: Generalsekretær sammen med president og visepresident svarer på denne fredag 2 

oktober. 

Sak 72/20: Fremtidig NVFs administrasjon 

 

Orientering fra president Stian Grimseth: 

Hvorfor styrke NVFs administrasjon? 

• Vi er på et minimum av ressurser, derav også sårbare. 

• Alder på våre tilsatte forsterker dette.  

• Vi har vært på stedet hvil i mange år, vi må gjøre tiltak for å vokse både i bredde og topp. 

• Norge «svømmer» over av vektløfterutstyr og treningsanlegg fra det private, vi må ta vår del 

av denne utviklinga – så langt har vi ikke lyktes.  

• Utvalgene våre fungerer ikke optimalt da vi administrativt ikke klarer å «mate» på med nok 

ressurser.  

• Mange klubbar står også framfor et generasjonsskifte, disse vil også trenge oppfølging fra 

NVF 

• Vi har store oppgaver framfor oss inn mot digitalisering, markedsføring, salg og informasjon 

rundt våre produkt og tjenester på ulike sosiale media 

Finansiering av ny stilling. 

I 2021 er overført «ikke brukt midler» i 2020 pga pandemien grunnlaget for denne stillingen 

Fremover er å håpe at en ny stilling vil medføre at medlemsmassen og dermed økte midler fra 

NIF genereres. Ulike søknader hos stiftelser kan også være et alternativ. I tillegg har vi etterspurt 

kompetanse til både trenere og utøvere som vi kan ta oss betalt for. 

https://www.idrettsforbundet.no/nyheter/2020/skien-arrangerer-nm-veka-i-2022/
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Fremdriften. 

AU vil fortsette dette arbeidet sammen med Generalsekretær med håp om at en utlysing kan skje i 

løpet av noen uker. 

Sak 73/20: Kjøregodtgjørelse NVF  

 

Skattefri kilometergodtgjørelse ved bruk av privat bil er i 2020 er 3,50 kroner per kilometer - 

uansett kjørelengde. En ser at ved bruk med stor privat bil med mange passasjerer blir dette en 

liten godgjøring sett ift den kostnad dette medfører. Styret diskuterte saken. 

 

Vedtak: I de tilfeller det fraktes mange «deltakere» i forbindelse med et NVF arrangement i sin 

private bil, skriver en reiseregning i forståelse med statens satser og NVFs generalsekretær. 

 

Sak74/20: Eventuelt. 

Ingen saker 


